
ZAPISNIK SA I SJEDNICE ETI ČKE KOMISIJE ZA LOKALNE SLUŽBENIKE I 
NAMJEŠTENIKE  

 
 

Sjednica je održana 11.12. 2019.godine sa početkom u 13 časova u kancelariji Predsjednika 
Skupštine Opštine.  

Sjednicu je otvorila i njome rukovodila Vasilija Obradović, predjednica Komisije.  
Sjednici su prisustvovali članovi Komisije Slađana Merdović, Ivana Šćekić, Nikola 

Simović i Began Beća Čoković. U  radu Komisije učestvovale su sekretarka Skupštine Ajsela 
Pačariz i savjetnica u Službi Skupštine Rasima Zoronjić.  

Za rad sjednice predložen  je sledeći dnevni red: 
 

1. Predlog Poslovnika o radu Etičke komisije za lokalne službenike i namještenike; 
2. Organizovanje budućeg rada; 
3. Tekuća pitanja. 

Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno sa 5 glasova „za“.  
. 
Tačka 1. 

 Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je predložila da briše član 6 stav 2 Poslovnika o 
radu Etičke komisije za lokalne službenike i namještenike koji glasi : „Rješenjem sekretara 
Skupštine Opštine odredit će se službenik koji će obavljati stručne poslove za potrebe 
Komisije“ .  Istakla je da je Pravilnikom o sistematizaciji radnih mjesta Službe Skupštine 
određen službenik koji će obavljati  poslove za potrebe Etičke komisije.  

Predsjednica Komisije Vasilija Obradović je predložila da se pomenuti član ne briše već 
da se doda da će Pravilnikom o sistematizaciji radnih mjesta biti određen službenik koji će 
obavljati poslove za potrebe komisije.  
        Članica Komisije Ivana Šćekić je kazala da je to već jasno navedeno stavom 1 istog 
člana i da nema potrebe dodavati novi stav.  
        Predlog  da se član 6 stav 2 Poslovnika o radu Etičke komisije za lokalne službenike i 
namještenike briše usvojen je jednoglasno sa 5 glasova „za“.  
        Predlog Poslovnika o radu Etičke komisije za lokalne službenike i namještenike usvojen 
je jednoglasno sa 5 glasova „za“.  

 
Tačka 2. 
      Predsjednica Komisije Vasilija Obradović je upoznala članove sa obavezom 
organizovanja sjednice Etičke komisije jednom u dva mjeseca.  
      Član Komisije Began Beća Čoković je naveo da ima iskustva u radu Etičkih komisija i da 
raniji sazivi Etičkih komisija za lokalne službenike i namještenike nijesu pokazale veću 
transparentnost u svome radu i da su uvijek bile predmet reakcije na skupštinskim 
zasijedanjima zbog netransparentnosti.  Izrazio je želju da ovaj saziv Etičke komisije bude 
transparentan i da radi u interesu profesije koju obavljaju i da budu u pravom smislu riječi 
Etička komsija. Predložio je da se redovno sastaju i da redovno raspravljaju o trenutnim 
problemima.  
     Predsjednica komisije Vasilija Obradović se nije složila sa navodima kolege i istakla da je 
izvršila uvid u zapisnike sa sjednica ranijih saziva Etičkih komisija i Izvještaje koji su podnosili 
Skupštini opštine.  
     Članica Etičke komisije Slađana Merdović se takođe nije u potpunosti složila sa navodima 
kolege Begana Beće Čokovića i kazala da je bila članica Etičke komisije 2011.godine i navela 



da su izuzetno odgovorno, predano i profesionalno radili sačinjavajući Izvještaje i organizovali 
sastanke sa lokalnim službenicima gdje su ih upoznavali sa Etičkim kodeksom.  
        Predsjednica Komisije je kazala da zaposleni u lokalnoj samoupravi imaju obavezu 
potpisivanja izjave o prihvatanju i pridržavanju odredaba Etičkog kodeksa. 
Što se tiče transparentnosti Etičke komisije pitala je da li je na Sajtu Skupštine opštine 
objavljen Etički kodeks? Takođe je pitala da li se zapisnici sa sjednica Etičke komisije 
objavljuju na sajtu Skupštine Opštine Bijelo Polje ili su oni internog karaktera?  
        Sekretarka Skupštine Ajsela Pačariz je kazala da je u saradnji sa Kadrovskom Službom 
opštine Bijelo Polje potrebno ažurirati spisak lokalnih službenika i namještenika koji su 
potpisali Izjavu o prihvatanju Etičkog kodeksa jer je u međuvremeno bilo i službenika kojima 
je prestao radni odnos po raznim osnovima a bilo je i novih zaposlenja. Takođe je predložila 
da se saziv za sjednice Etičke komisije objavluje na sajtu Skupštine u cilju povećanja 
transparentnosti što su članovi Komisije prihvatili. 
      Članovi Komisije su predložili da se napravi nova baza podataka kako bi na jednom 
mjestu imali spisak svih službenika i namještenika koji su potpisali izjavu o prihvatanju i 
pridržavanju odredaba Etičkog kodeksa. 
    Učešće u raspravi uzeli su svi prisutni članovi Komisije i o prednjem se jednoglasno 
saglasili. 
     Savjetnica u Službi Skupštine Rasima Zoronjić je upoznala članove Komisije da su kao 
imenovana lica dužni Agenciji za sprječavanje korupcije u roku od 30 dana od dana 
objavljivanja Odluke o imenovanju Etičke komisije, podnijeti imovinski karton.  
    Vezano za termin održavanja sljedeće sjednice Etičke komisije svi članovi su se saglasili 
da to bude početkom februara kako bi se dalo vremena da se sve na kvalitetan način odradi. 
 
     Nakon iscrpljenog dnevnog reda sjednica Komisije završena je u 14h. 
 
U Bijelom Polju,  
10.12.2019.godine. 
 
 

Etička komisija za lokalne službenike i namještenike 
 

 
 
Samostalna savjetnica I                                                                                 Predsjednica,   
   Rasima Zoronji ć                                                                                      Vasilija Obradovi ć                                                                                              
 
 


